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Avrupa’nın en yüksek Radyo ve Televizyon Kulesi olarak yer alan Çamlıca Kulesi’nin verici tesis 

işletmeciliğini üstlenen Kule A.Ş’nin Genel Müdür Yardımcısı Burhan Kandemir RTÜK’te aday 

memurlarla bir araya geldi. 

 

Radyo ve Televizyon Üst Kurulu tarafından kurumda göreve başlayan aday memurlara yönelik 

hazırlanan “ Hazırlayıcı Eğitim Programı” Kule A.Ş Genel Müdür Yardımcısı Burhan Kandemir’i ağırladı. 

Uzman Yardımcıları ile RTÜK Konferans Salonu’nda bir araya gelen Kandemir “Türkiye’de Özel 

Yayıncılığın Başlangıcı, Gelişimi ve Bir Başarı Hikayesi Çamlıca Radyo& TV Kulesi” konulu sunum 

gerçekleştirdi. 

 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’nın önemli projeleri arasında yer alan, yayın faaliyetleri Radyo ve 

Televizyon Üst Kurulu tarafından yürütülen Çamlıca Radyo- TV Kulesi’nin verici tesis işletmeciğilinde 

üstlenici firma olarak bulunan Kule A.Ş’nin Genel Müdür Yardımcısı Burhan Kandemir gerçekleştirdiği 

sunumda projenin başlangıcından günümüze kadar gelen süreçteki dönüm noktalarını aktardı. 

 

Avrupa’nın en yüksek kulesi olma özelliğini taşıyan ve İstanbul’a yeni siluet kazandıran Çamlıca 

Radyo- TV Kulesi’ nin önemini Kandemir şu sözler ile aktardı: “ İstanbul’da bulunan 100 adet FM 

radyo yayınlarını 5 farklı anten sisteminden veriyoruz. Böylelikle bütün yayıncılar eşit şartlara 

kavuşmuş bir şekilde yayın yapabiliyorlar. Dünya’da 100 adet radyo frekansının bir arada, birbirlerine 

karışmadan kesintisiz yayın yapabilmelerini sağlayan tek kuleyiz. Radyolarımız ile birlikte 17 ulusal 

televizyon kanalımız da kulemizden hizmet almaktadır. Bütün yayınların yeni kuleye taşınması ile 

Üsküdar’da dağınık şekilde yer alan 33 eski direklerin hepsi kaldırılarak İstanbul’daki görüntü 

kirliliğine de son verilmiş oldu. Bununla birlikte bölgeye yeni bir siluet kazandırılmış oldu. Aynı 

zamanda kule ile birlikte kule civarındaki elektromanyetik belirgin bir şekilde azalırken, dağınık halde 



bulunan verici ve antenlerin tek bir sistem çatısı altında birleştirilmesiyle enerji verimliliğini sağlamış 

olduk. Böylece enerji giderleri üç kat azaltılmış oldu.” 

 

Kandemir’e konferans sonunda RTÜK Başkan Yardımcısı Orhan Özdemir tarafından hediye takdim 

edildi. Konferans anı fotoğrafı ile son buldu. 


